
PROTOKOLL FORT VID STYRELSEMOTE I

vÄcsnm rÄllrc n ers rönE N r NG H Er M DAL sKocs BAc KEN
PN/1r0613 5.e styrelsemötet$ 1 -9
Tid. Onsdagen den 13 juni 2017 kl. 18.00

Plats: Hos Lars Inge Carlsson

Ncirvarande. Lars-Inge Carlsson ( LIC ) Ordfarande

Gunnar Gustafsson (GG) Vice ordförande
Stefan Tidholm (ST) Selcreterare
Rolf Elsrttd (RE) Kassör
Jan Hörman (JH) Ledamot

Ej ncirvarande: Pontus Norlin (PN) Suppleant
Sofia Pettersson (SP) Suppleant

S 1 Mötets öppnande
Ordforande forklarar mötet öppnat.

S 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns utan ändringar.

S 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll
Protokoll från foregående möte godkändes utan ändringar.

S 4 Skrivelser/rapporter

. Frågan om samfälligheten kan fungera som sammanhållande i

området för grannsamverkan har inkommit från en medlem.
Frågan har varit uppe tidigare och Samfälligheten har valt att inte
hantera den typen av koordinering utan istället valt att fokusera på
förvaltning av våra vägar vilket är samfällighetens uppdrag.
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S 5 Ekonomiska läget

Saldo Budget Förbrukat

Kassa 369.00

Plusgiro 353,122.42

Sparkonto 130,958.62

Asfaltfond 106,253.32

Annelundsfond 554,234.00

Summa 1,144,937.36

Skulder 8,042.09

Omkost.

Vägkonto

Asfalt

Cykel

Grön

Belysning

-1,858.50 24,000.00 25,858.50

53,058.00 220,000.00 166,942.00

21,000.00 30,000.00 9,000.00

23,812.00 30,000.00 6,188.00

21,453.78 45,000.00 23,546.22

S 6 Vägstatus

. Vi beslutar att lägga kall-asfalt, en sträcka om 10m från infart till
Champi njonvägen, Bläcksvam psvägen och Björksoppsvägen.

. Saltning och grusning har genomforts med bra resultat.

o Farthindren placerades ut efter påstötning mot entreprenören.

. LIC beställer nedtagning av sly i dungen mot vägen nedanför
lekplatsen.

. Vi beslutar att lägga ut stenar i anslutning till de farthinder där det
finns möjlighet att köra bredvid hindret. Vajrarna till farthindren
körs sönder och hindren får ej avsedd hastighetsdämpande effekt.

o Vi beslutar att sätta ut 4st "suggor'' vid cykelvägens utfart mot
Champinjon/Kremlavägen. Detta då sikten ner mot
Champinjonvägen är starkt begränsad för cyklister som kommer
från Brunsoppsvägen.
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av tomter där avrinninsen rrån sarase-upprarterna inte
fu ngerar har genomförts.

o På Björksoppsvägen, en fastighet med utkastare som rinner
ut på garage-uppfarten och vidare ut på vägen. Bedöms
som mindre akut. Fastighetsägaren får ett
informationsutskick i samband med årsavgiften.

o Bläcksvampsvägen, en fastighet med utkastare som rinner
ut på uppfart och vidare ut på vägen. Fastighetsägaren får
ett informationsutskick i samband med årsavgiften.

o Brunsoppsvägen. Ett flertal fastigheter med avrinning från
stensatta eller asfalterade uppfarter och vidare ut på
vägen. Detta är avrinning ut på asfaltsvägen och vidare
över till diket på motsvarande sida. Lämnas utan åtgärd.

o På Champinjonvägen rinner vatten FRAN vägen och in på
en uppfart vilket har påtalats av fastighetsägaren. Vi
avvaktar åtgärd ti I ls Cham pinjon/Kremlavägen åtgärdas
foranlett av etableringen av Annelund.

o På Kremlavägen, en fastighet med utkastare som rinner ut
på uppfart och vidare ut på vägen. Även här lämnar vi detta
utan krav på åtgärd i väntan på Annelund.

o På Murkelvägen, en tomt med nyanlagd asfalt där även del
av vägbanan belagts med asfalt utan samråd med
samfälligheten. Rolf formulerar en skrivelse med krav på
inbetalning av avgift för mindre "bygg-trafik" samt en
begäran om att avrinningen åtgärdas.

o Ytterligare en fastighet på Murkelvägen har anmält att dom
vill asfaltera sin uppfart. Rolf har informerat om att
avrinningen bör lösas på ett regelmässigt sätt.

o Det finns även ett antal tomt-ägare som behöver åtgärda sina
diken. lnformation om tomtägarens ansvar skickas ut till berorda
fastighetsägare. Rolf gör ett utkast.

Det finns tomter där träd och växtlighet hänger ut över vägen. På
Bläcksvampsvägen finns en obebyggd tomt där växtligheten
kryper ut över vägen. Kremlavägen vid brevlådorna växer ett antal
träd på "väg-mark". Vi genomför ett samråd med dom boende och
överlåter till dom att åtgärda det om dom vill ha träden kvar.
Alternativt tar samfälligheten ner träden. På Murkelvägen finns
även en tomtägare som behöver åtgärda en gran. lnformation och
krav på åtgärd skickas till berörda fastighetsägare. Rolf tar fram
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. En allmän översyn av lekplatsen har genomforts. Sanden är upp-
fräst och trappan till rutschkanan är lagad. Slänten mot vägen
kommer att åtgärdas före midsommar. Det trasiga målet är
bortplockat och kommer inte att ersättas.

. Rolf kontaktar Stadsnät gällande deras planerade fiberdragning i

området. Detta för samverkan mellan dom och samfälligheten
innan grävning i anslutning till våra vägar sker. Kvarstår.

. Lars lnge har varit i kontakt med Avlopp & Vatten inom
kommunen gällande kommunens ansvar för "större diken". lnga
tydliga svar kunde ges då frågan inte är utredd ännu. Lars lnge
foljer upp och forsöker få till ett möte. Frågan kvarstår till hösten
då Avlopp & Vatten jobbar vidare med frågan" LIC följer upp.

o Kantskärning och åtgärd av dikeskant på Bläcksvampsvägens
nedre del är utford men inte enligt önskemå|. Lars lnge kontaktar
entreprenören för att slutfora arbetet. Detta kommer att åtgärdas i

samband med att vi lägger olje-kross vid gatans nedre del.

. Arsmöte planeras till den 24 augusti 1B:00. Stefan bokar lokal och
verksam hetsberättelse. Rolf förbereder ekonomisk berättelse.

. Valberedningen, Tove bjuds in till nästa möte. Mona har avsagt
sig uppdraget.2ledamöter ska väljas samt en suppleant,
revisorer, reviso rssu ppleanter sa mt val bered n i ng ska utses.

Följande externa möten har genomforts sedan föregående möte
(=period) vilket är grund för ekonomisk ersättning

Antal möten perioden Antal möten 20'16-2017

Ordförande(LlC)

Kassör(RE)

Sekreterare(ST)

Ledamotl (GG)

Ledamot2 (JH)

Suppleantl (PN)

Suppleant2 (SP)

0

0
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$ 8 Nästa möte
Nästa möte, förberedande inför årsmötet, 15 augusti klockan 18:30 hos
Lars lnge.

S I Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet
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Stefan Tidholm

Justeras
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Jån Hörman
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